
 

 
12.02.2025 

pöytäkirja/protokoll 02/25 

Nuorisovaltuuston pöytäkirja/ Ungdomsfullmäktiges protokoll 

Aika / Tid / 17.00 

Paikka / Plats  / Ohjaamo 

 1§ Kokouksen avaus / Mötets öppnande  
2§ Kokouksen järjestäytyminen / Mötets konstituerande  
3§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus / Mötets laglighet och 
beslutförhet  
4§ Esityslistan hyväksyminen / Godkännande av föredragningslistan  
5§ Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen / Godkännande av föregående 
mötesprotokoll  
6§ Taloustilanne / Ekonomiska Läget 
7§ Hyvinvointikoordinaattori Petra Bärlund-Hämäläinen vierailee / 
Välfärdskoordinator Petra Bärlund-Hämäläinen besöker 
8§ Nina Jorkama esittäytyy / Niina Jorkama presenterar sig 
9§ Toimintasuunnitelma vuodelle 2025 / Verksamhetsplan för 2025 
10§ Budjetti suunnitelma vuodelle 2025 / Budgetplan för 2025 
12§ Nuvan kevään kokouspäivämäärät / Ufus mötesdatum för för våren 
13§ Alue- ja kuntavaalit / Områdes- och kommunalval  
14§ Nuva ry 
15§ Suora aloiteoikeus kaupunginvaltuustoon / Direktinitiativ till stadsfullmäktige 
16§ Nuorisopalveluiden terveiset / Hälsningar från ungdomstjänsterna  
17§ Lautakunta- ja työryhmäkuulumiset / Det senaste från nämnderna och 
arbetsgrupperna  
18§ META 
19§ Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen / Nästa 
möte  
20§ Kokouksen päättäminen / Mötets avslutande 
 
 
 

Paikalla / På plats  
Collin Eddie  
Dushi Xhynejda  
Flykt Otto   
Hyttinen Eeva  
Janhunen Alexander  
Kadel Reeja  
Karmanheimo Emma  



 

Korttinen Minea  
Krupski Milosz  
Lönnfors Simon  
Munkberg Matias  
Muslem Ayenda  
Mutka William  
Odiah Aapo  
Pirhonen Sofia  
Puukko Peppi  
Raumanni Matilda  
Soitso Julia  
Sten Sofia  
Tapper Linn  
Tuominen Vilppu  
Vento Emil  
Virtanen Altti  
Westerlund Julia  
  
 Varajäsen / Suppleant  

Park-Björklund Stella  
Rönnholm Genevieve  
Ketonen Väinö  
Åberg Edith 
Uronen Samuel  
Liimatainen Enni  

 
 

Muut paikallaolijat / Andra deltagare  
Backman Petra ja Teemu Tuominen 

1§ Kokouksen avaus / Mötets öppnande  

Kokouksen puheenjohtaja Eeva Hyttinen avasi kokouksen ajassa 

17:00 

Mötets ordförande Eeva Hyttinen öppnade mötet klockan 17:00 

2§ Kokouksen järjestäytyminen / Mötets konstituerande  

Pohjaesitys: Hyväksytään Eeva Hyttinen kokouksen puheenjohtajaksi,  
varapuheenjohtajaksi Xhynejda Dushi, Reeja Kadel sihteeriksi ja Emma 
Karmanheimo kielenkääntäjäksi. Ehdotetaan suomenkielisen 



 

pöytäkirjantarkastajaksi Pirhonen Sofia ja ruotsinkielisen 
pöytäkirjantarkastajaksi Lönnfors Simon. Ehdotetaan ääntenlaskijaksi 
Nuorisopalveluiden nuorisovaltuusto vastaavaa Teemu Tuominen.  

Förslag: Vi godkänner Eeva Hyttinen till mötets ordförande, Xhynejda till vice 
ordförande, Reeja Kadel till sekreterare och Emma Karmanheimo till översättare. 
Föreslår Pirhonen Sofia till finskspråkiga protokolljusterare och Lönnfors Simon till 
svenskspråkiga protokolljusterare. Föreslår Teemu Tuominen till rösträknare.  

Päätös:  Vaihdetaan suomenkielinen pöytäkirja tarkastajaksi Peppi Puukkon, muuten 
hyväksytään pohjaesityksen mukaisesti. 

Beslut: Byter finskspråkiga protokolljusterare till Peppi Puukko, annars godkänns enligt 
föredragningslistan.  

3§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus / Mötets laglighet och 
beslutsförhet  

Kokouskutsu on toimitettu sähköpostitse/whatsappin kautta nuorisovaltuuston 
jäsenille toimintasäännön mukaisesti.  

Todetaan mahdolliset muut paikallaolijat.  

Möteskallelsen har skickats åt ungdomsfullmäktige ledamöterna per e-post i enlighet 
med stadgarna.  

Vi konstaterar andra möjliga närvarande.  

Pohjaesitys: Porvoon Nuorisovaltuusto toteaa kokouksen laillisesti 
koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Myönnetään puhe-, läsnäolo- ja 
äänioikeus kokouksen nuorisovaltuutetuille tai varavaltuutetuille, jotka 
sijaistavat nuorisovaltuutettua. Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus 
Nuorisopalveluiden  
nuorisovaltuusto vastaavalle sekä varavaltuutetuille, jotka eivät sijaista 
nuorisovaltuutettua. Todetaan mahdolliset muut läsnäolijat, joille myönnetään 
puhe ja läsnäolo-oikeus.  

Förslag: Borgå ungdomsfullmäktige konstaterar mötet vara lagenligt sammankallat 
samt beslutfört. Beviljar röst-, närvaro- och yttranderätt till ungdomsfullmäktige 
invalda eller ersättare. Beviljar närvaro- och yttranderätt till ungdomstjänsternas 
närvarande samt ersättare, som inte är offentliga ersättare. Konstaterar andra möjliga 
närvarande, till vilka vi beviljar yttrande- och närvarorätt.  

Päätös: Hyväksytään pohjaesityksen mukaisesti. 

Beslut: Godkänner enligt föredragningslistan. 

4§ Esityslistan hyväksyminen / Godkännande av föredragningslistan 
 



 

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
 
Förslag: Den utskickade föredragningslistan godkändes som mötets 
arbetsordning. 
 
Päätös: Hyväksytään pohjaesityksen mukaisesti. 

Beslut: Godkänner enligt föredragningslistan. 

 

5§ Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen / 

Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Pohjaesitys: Hyväksytään tammikuun pöytäkirja.  

Förslag: Vi godkänner protokollet från januari. 

Päätös: Tammikuun pöytäkirja ei voidaan hyväksyä. Siirretään seuraavaan 

kokoukseen. 

Beslut: Januaris protokoll kan inte godkännas. Förflyttas till nästa möte. 

6§ Taloustilanne / Ekonomiska läget  

Pohjaesitys: Nuorisopalveluiden nuorisovaltuustovastaava Teemu Tuominen 
esittelee nykyisen taloustilanteen. 

Förslag: Ungdomstjänsternas ungdomsfullmäktiges ansvarande presenterar det 
nuvarande ekonomiska läget. 

Päätös: Teemu Tuominen esitteli nykyisen taloustilanteen. 

Beslut: Teemu Tuominen presenterade nuvarande ekonomiska läget. 

 
7§ Hyvinvointikoordinaattori Petra Bärlund-Hämäläinen vierailee/ 
Välfärdskoordinator Petra Bärlund-Hämäläinen besöker 

 
Pohjaesitys: Porvoon hyvinvointikoordinaattori Petra Bärlund-Hämäläinen 
esittäytyy nuvalaisille.  
 

Förslag: Borgås välfärdskoordinator Petra Bärlund-Hämäläinen presenterar 

sig för ufu. 



 

Päätös: Petra Bärlund-Hämäläinen avasi Nuvalle Porvoon 
Hyvinvointikertomuksen vuodelle 2025. 
 
Beslut: Petra Bärlund-Hämäläinen öppnade Borgås Välfärdsberättelse för 

2025 till Ufu. 

 

8§ Nina Jorkama esittäytyy / Nina Jorkama presenterar sig 
 

Pohjaesitys: Nuorisopalveluiden päällikkö Nina Jorkama esittäytyy 
nuorisovaltuustolle. 
 
Förslag: Ungdomsfullmäktiges chef Nina Jorkama presenterar sig till 

ungdomsfullmäktige. 

Päätös: Niina Jorkama esittäytyi nuvalle. 

Beslut: Nina Jorkama presenterar sig till Ufu. 

 

9§ Toimintasuunnitelma vuodelle 2025 / Verksamhetsplan för 2025 
 

Pohjaesitys: Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Eeva Hyttinen esittelee 
toimintasuunnitelman vuodelle 2025 
 
Förslag: Ungdomsfullmäktiges ordförande Eeva Hyttinen presenterar 

verksamhetsplanen för 2025 

Päätös: Eeva hyttinen esitteli toimintasuunnitelman vuodelle 2025. 

Beslut: Eeva Hyttinen presenterade verksamhetsplanen för 2025. 

10§ Budjettisuunnitelma vuodelle 2025 / Budgetplan för 2025 
 

Pohjaesitys: Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Eeva Hyttinen esittelee 
budjettisuunnitelman vuodelle 2025. 
 
Förslag: Ordförande Eeva Hyttinen presenterar budgetplanen för 2025 

Päätös: Eeva Hyttinen esitteli budjettisuunnitelman vuodelle 2025. 



 

Beslut: Eeva Hyttinen presenterade budgetplanen för 2025.  

11§ Nuorisovaltuuston kevään kokouksen päivämäärät / Ungdomsfullmäktiges 
mötesdatum för våren 

Pohjaesitys: 19.03, 23.04, 14.05, 04.06. Kokoukset ovat pääsääntöisesti Zentrassa.  

Hallituksen alustavat kokouspäivämäärät  06.03, 09.04, 06.05, 21.05. 

 

Förslag: 19.3, 23.4, 14.5, 4.6. Mötena hålls huvudsakligen i Zentra.  

Styrelsens preliminära mötesdatum: 6.3, 9.4, 6.5, 21.5 

Päätös: Hyväksytään pohjaesityksen mukaisesti. 

Beslut: Godkänner enligt föredragningslistan. 

 

12§ Alue- ja kuntavaalit / Områdes- och kommunalval 

Pohjaesitys: Pohditaan alue- ja kuntavaaleihin liittyvää toimintaa. Perustetaan työryhmä 
ja järjestetään kuntavaalipaneeli maaliskuussa. 

Förslag: Funderar på verksamhet gällande områdes- och kommunalvalen. En 
arbetsgrupp bildas. Kommunalval panel i mars. 

Päätös: Teemu Tuominen kertoi lisää asiasta ja perustettiin työryhmä. 

Beslut: Teemu Tuominen berättade mer om saken och en arbetsgrupp grundades. 

 

13§ Nuva ry 

Pohjaesitys: Esitellään nuva ry:n toimintaa ja kysytään halukkuutta jäseniksi. 

Förslag: Presenterar Nuva ry:s verksamhet och frågar efter medlemmar.  

Päätös: Eeva Hyttinen kertoi Nuva ry:n toiminnasta ja kysyttiin jäsenet. Jäseneksi 
ilmoittautuivat Kadel Reeja, Soitso Julia, Raumanni Matilda, Hyttinen Eeva, Tapper Linn, 
Virtanen Altti, Tuominen Vilppu. 

Beslut: Eeva Hyttinen berättade om Nuva ry:s verksamhet och Eeva, Linn, Altti, Vilppu, 
Julia S. Matilda och Reeja blir Nuva ry: medlemmar.  



 

 

14§ Suora aloiteoikeus kaupunginvaltuustoon / Direktinitiativ till stadsfullmäktige 

Pohjaesitys: Hallitus kertoo suoran aloitusoikeuden hakemisen tilanteen. 

Förslag: Styrelsen berättar om ansökan om direktinitativets läge. 

Päätös: Merkitään tiedoksi. 

Beslut: Noterar till kännedom. 

 

15§ Nuorisopalveluiden terveiset / Hälsningar från ungdomstjänsterna 
 

Pohjaesitys: Hallitus kertoo nuorisopalveluiden terveiset. 

Förslag: Styrelsen berättar hälsningar från ungdomstjänsterna. 

Päätös: Merkitään tiedoksi. 

Beslut: Noterar till kännedom 

 

16§ Lautakunta- ja työryhmäkuulumiset / Det senaste från nämnderna och 
arbetsgrupperna  

Pohjaesitys: Merkitään tiedoksi lautakunnissa ja työryhmissä käyneiden kuulumiset.  

Förslag: Vi antecknar som kännedom nyheterna från dem som har varit till nämnder 
eller arbetsgrupper.  

Päätös: Hyväksytään pohjaesityksen mukaisesti. 

- Elinvoima lautakunta, Lönnfors Simon  
17.01-19.22, 
Puhuttiin mm pallokentän varustuksesta, porvoon kaupungin hyvinvointikertomuksesta ja 
näsin jäästä 
 
- Kasvun ja oppimisen lautakunta, Flykt Otto   
27.2.2025 klo. 17.03-18.38, Hyvinvointikordinaattori Petra Bärlund-Hämäläinen kertoi 
hyvinvointikertomuksen vuodelle 2025,  keskusteltiin väestönsuojien tarpeesta ja niiden 
huollosta eri paikoissa, talouskatsaus, Kouluihin ja päiväkoteihin tapahtuvien vierailujen 
veloitusperiaatteiden vahvistaminen, 
 



 

- Suomenkielinen koulutusjaosto, Soitso Julia  
 13.2 klo. 17.00- 19.11 
Kokouksessa keskustelimme uudesta tulevasta Peipon koulun rakennuksesta ja 
katsoimme rakennuksen uudisrakentamisen suunnittelun etenemistä ja saimme nähdä 
kuvia suunnitelmista.  
Keskustelimme myös Linnajoen- ja keskuskoulun yhdistymisestä ja sen hyödyistä. 
Kävimme myös pari asiaa koskien Linnankosken lukion opiskelua.  
Lopussa puhuimme muista ajankohtaisista asioista. 
 
 
- Ruotsinkielinen koulutusjaosto, Munkberg Matias ,     
25.2, kl. 17:00-18:24. 

Suunnitelimme lukuvuosi 25-26 ja Kvarnbackens koulun vararehtori, Lena 
Törnqvist, kertoi Kvarnbackens koulun rakennusten laajennuksesta ja esikoulun 
muuttamisesta. 

 
- Kaupunkikehityslautakunta, Kadel Reeja  
11.02.2025 klo. 17:04-19:20 

Puhuimme prisman rakentamis mahdollisuudesta porvoossa, tonttimyynnista, Porvoon 
kaupungin liikenteen hankinnasta kesäkaudelle 2025. Käytiin myös Kuninkaanportin 
uuden asemakaavan läpi. Kokouksen lisäksi oli uuden rakennuslain koulutus 27.02 klo 
16:30-18:30. 
 

- Lupa- ja valvontalautakunta, Tapper Linn 
04.02.2025 klo 16:31-18:34 
 
- Kaupunginvaltuusto, Vento Emil 
26.2  18.00- 18.50 
Kokouksessa käsiteltiin kaksi eroa luottamustoimista, esitettiin muutoksia 
Hallintosääntöön, Toimivallan siirtämispäätöksiä, vuoden 2025 talousarviota ja sekä 
taloussuunnitelmaa vuosille 2025-2027, Porvoon valtionosuudet vuodelle 2025 ja lopuksi 
kuulimme valtuustoalotteita. Kokous oli mielenkiintoinen ja sopivan pitkä, kokouksen 
jälkeen pidettiin iltakoulu. 
 

 
- Kaupunginhallitus, Vilppu Tuominen Hyttinen Eeva    
 3.2 klo: 17:45-20:55  
Hyttinen Eeva 
Ennen kokousta annoimme porvoo-mitalin. Kokouksessa käsiteltiin mm. näsin tekojäätä 
ja sen tilannetta. Keskustelimme myös palveluverkon ajankohtaisesta tilanteesta ja 
etenemisestä. Saimme tiedoksi myös vanhus- ja vammaisneuvoston 
toimintakertomuksen vuodelta 2024. 
 
 10.2. klo 17:00–20:00 (loppui vasta klo 20:58, tunti yli) 
Tuominen Vilppu 
Kokouksessa keskustelimme Porvoon kotiutumisen suunnitelmista ja 
kiinteistöpakolaisten sijoittamisesta uusimmalla alueella. Sen jälkeen käsittelimme 
rakennuslupa-uudistuksia  ja niitä säätelevän lain muutoksia miten ne sopisi porvoon 
kaltaiseen kaupunkiin. Keskustelu jatkui Porvoon kulttuuriin ja Taidetehtaan tilanteeseen. 
Lopuksi puhuimme Näsin tekojäästä ja uusista tekojäämahdollisuuksista. 



 

 
17.2 klo: 17-17:52 
Hyttinen Eeva 
Keskustelimme ajankohtaisista asioista kuten kuntavaaleista ja maankäyttö- ja 
rakennuslaki muutoksesta. 
 
 
- Lasten ja nuorten hyvinvointiryhmä, Raumanni Matilda ja Tapper Linn  
 
- Alueellinen nuorisovaltuusto, Kadel Reeja, Tuominen Vilppu 
24.02.2025 klo 17:15-19:15 
Valitsimme uuden hallituksen ja edustajia esim. Alueellinen Valtuustossa ja jne. 
Kokouksessa myös keskustelimme tulevista tapahtumista. 
 
- Ilmastonmuutos työryhmä ,  Westerlund Julia  
03.02.2025 14:00-16:00 
Tämä on mitä puhuimme ilmastonmuutos työryhmän kokouksessa. 

- Kaupunkisuunnittelu 
- Kaupunki-infra 
- Elinkeinot, työllisyys ja kotoutuminen 
- Vapaa-aikapalvelut 
- Ympäristönsuojelu 
- YTH (terveys, sosiaalipalvelut) 
- A-asunnot 
- Rosk'n Roll 
- Porvoon vesi 
- Porvoon energia: 
- Kasvo 

 
 
 
- liikenneturvallisuustyöryhmä, William Mutka 

 

 

Beslut:  
 

- Livskraftsnämnden, Lönnfors Simon 
17.01-19.22 
Vi diskuterade bl.a. om bollplanens utrustning, Borgå stads välfärdsberättelse och 
Näses is.  
 

- Nämnden för växande och lärande, Flykt Otto 
27.2.2025 kl. 17.03-18.38 
Välfärdskoordinaator Petra Bärlund-Hämäläinen berättade välfärdsberättelsen för 
året 2025, vi diskuterade behovet av skyddsrum och deras underhållning på olika 
ställen, ekonomiundersökning, besök till skolor och daghem. 
 

- Finskspråkiga utbildningssektionen, Soitso Julia 
13.2 kl. 17.00-19.11 



 

På mötet diskuterade vi den nya kommande Peipon koulu byggnaden och kollade 
på byggets renoveringsplanens framgång, vi fick se bilder på planeringen.  
Vi diskuterade också Linnajokis- och Keskuskoulus kombination och dess fördelar. 
Vi gick också igenom några saker gällande Linnankosken Lukios studier. 
I slutet diskuterade vi andra aktuella saker.  
 

- Svenskspråkiga utbildningssektionen, Munkberg Matias 
25.2 kl. 17.00-18.24 
Vi planerade läsåret 25-26 och biträdande rektor för KvaBa, Lena Törnqvist, 
berättade om utvidgningen av KvaBas byggnader samt flytten av förskolan. 
 

- Stadsutvecklingsnämnden, Kadel Reeja 
11.03 kl. 17-02-18:45 
Vi pratade om möjligheten att bygga en Prisma i Borgå, tomtförsäljning och 
handlingen av Borgå stads trafik för sommarsäsongen 2025. Vi gick också igenom 
den nya detaljplanen för Kungsporten. Utöver mötet hölls en utbildning om den nya 
bygglagen den 27.02 kl. 16:30–18:30. 

 
- Tillstånds- och tillsynsnämnden, Tapper Linn 

 
- Stadsfullmäktige, Vento Emil 

26.2 18.00-20.55 
På mötet behandlades två avgångar från förtroendeuppdrag, ändringar till 
administrativa regeln presenterades, jurisdiktionens förflyttningsbeslut, året 2025:s  
budget och budget för 2025-2027, Borgås statliga andelar för 2025 och till slut fick 
vi höra om rådets initiativ. Mötet var intressant och passligt långt, efter mötet var 
det kvällsskola. 
 

- Stadsstyrelsen, Hyttinen Eeva, Vilppu Tuominen 
3.2 kl. 17.45-20.55 
Hyttinen Eeva 
Innan mötet gav vi Borgå-medaljen. På mötet behandlades bl.a. näses konstis och 
dess situation. Vi diskuterade också servicenätets aktuella situation och framgång. 
Vi fick också till kännedom äldre- och handikapprådets verksamhetsberättelse från 
2024. 
 
10.2 kl. 17.00-20.00 (slutade först kl. 20.58, en timme över) 
Tuominen Vilppu 
På mötet diskuterades Borgås bosättnings planer och fastighetsflyktingarnas 
placeringar på nyaste områden. Efter det behandlade vi bygglovs förnyelser och 
lagändringar som berör dem samt hur de skulle passa till en stad lik Borgå. 
Diskussionen fortsatte till Borgås kultur och Konstfabrikens situation. Till sist 
diskuterade vi Näses konstis och nya konstismöjligheter.  
 
17.2 kl. 17.00-17.52 
Hyttinen Eeva 
Vi diskuterade aktuella saker såsom kommunalvalen och markanvändning- och 
bygglag ändringar.  
 
 

- Barn och ungas välfärdsarbetsgrupp, Matilda Raumanni och Tapper Linn  



 

 
- Regionala ungdomsfullmäktige, Kadel Reeja, Tuominen Vilppu 

 
- Klimatförändrings arbetsgrupp, Julia Westerlund 

03.02.2025 14.00-16.00 
Detta är vad vi diskuterade i klimatförändrings arbetsgruppen. 

- Stadsplanering 
- Stads-infra 
- Industri, sysselsättning och bosättning 
- Fritidstjänster 
- Klimatskydd 
- YTH (hälsa, socialtjänster) 
- A-lägenheter 
- Rosk’n Roll 
- Borgå vatten 
- Borgå energi 
- Växande och lärande 

 
- Trafiksäkerhetsarbetsgrupp, William Mutka 

 

17§ MMETA  
 
Pohjaesitys: Käsitellään torin, tiktokin ja sähköposti liittyviä asioita. 

Förslag: Diskuterar om saker angående torget, TikTok och e-post. 

Päätös: Teemu avasi pohjaesityksessa merkittyjä asioita. 

Beslut: Teemu berättade om ovan nämnda sakerna.  

 

 18§ Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen / Nästa möte 
 
Pohjaesitys: Ehdotetaan seuraavan kokouksen päivämääräksi 19.03. 
 
Förslag: Nästa möte föreslås att vara 19.3 

Päätös: Hyväksytty pohjaesityksen mukaisesti. 

Beslut: Godkänner enligt föredragningslistan. 

 

 

 

19§ Kokouksen päättäminen / Mötet avslutas  
 



 

  Kokouksen puheenjohtaja Eeva Hyttinen päätti kokouksen ajassa 

18:42 

Mötets ordförande Eeva Hyttinen avslutade mötet kl. 18:42 

___________________________         ___________________________ 
Eeva Hyttinen,    Reeja Kadel, 
kokouksen puheenjohtaja /   kokouksen sihteeri / 
mötets ordförande    mötets sekreterare 

___________________________         ___________________________ 
Peppi Puukko    Simon Lönnfors 
Pöytäkirjantarkastaja     protokolljusterare  

Porvoon Nuorisovaltuusto PL 23, 06101 Porvoo puh. 040 1389440, www.nuvaporvoo.fi Borgå 
Ungdomsfullmäktige PL 23, 06101 Borgå tfn 040 1389440, www.nuvaporvoo.fi Youth council, City 
of Porvoo PO Box 23, FI-06101 Porvoo, Finland tel.040 1389440, www.nuvaporvoo.fi 


